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Z A P I S N I K 
s 25. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 15. rujna 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za proračun i financije Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Davorin Klobučar, 

djelatnik GSC Delnice, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dražen 

Rački, JVP Delnice, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Martina Petranović, 

službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave,. 
Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Mirna Janeš, Zvezdana Jerković, Alen Udovič umjesto 

kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Završen je izvještaj o polugodišnjem izvršenju Proračuna za ovu godinu i proslijeđen članovima 

predstavničkog tijela. 

- Prisustvovanje prezentaciji HABORA na temu financiranja projekata EU odnosno programa za 

gospodarstvo i komunalnu infrastrukturu. 

- Održan je sastanak s predsjednicom Sindikata za predškolski odgoj. Nastavno na to dogovoren 

je sastanak u Ministarstvu obrazovanja za sljedeći tjedan, a tema je financiranje Vrtića. 

- Na stranicama Vlade RH objavljena je izmjena Zakona o lokalnim porezima prema kojoj je 

porez na nekretnine potpuno uklonjen.  

- Dostava dokumentacije i popunjavanje upitnika o fiskalnoj odgovornosti za potrebe 

Ministarstva financija. 

- S T-com je izvršena realizacija postavljanja „pametne klupe“. 

- Ministarstvu kulture poslan je program za pogrebnu kočiju, danas se šalje prijava na natječaj za 

projekt baze za punjenje e-bicikala, te za interpretacijski centar u Crnom Lugu. 

- HZZ je dostavljena dokumentacija za stručno osposobljavanje. 

- Obračun javnih radova za kolovoz, obračun za održavanje kuće „Rački“. 

- Izvršena je prijava štete za službeni automobil Suzuki Ignis. 

 

INDIRA  RAČKI JOSKIĆ 

- Primarni zadatak je prijava na tri natječaja koji se odnose na nabavu knjiga i opremanje 

informatičkom i računalnom opremom i opremanje skladišta knjiga za koje koristimo prostor 

„mesnice“. 

- Obrada novih knjiga, presignirao se font hrvatske književnosti. 

- Odrađena je radijska emisija „Čitateljski kutak“ na temu Međunarodnog dana pismenosti. 

- Komunikacija s dužnicima knjiga. 

- Traženje ponuda za računalnu opremu. 

- Promocija knjige Nade Glad. 

- Odrađena je Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Uređena su dva izloga povodom Međunarodnog dana mira čime se popularizira font 



publicistike. 

- Rad s korisnicima za pultom. 

- Statistika za srpanj i kolovoz 2017. godine: Posuđeno je 2049 knjiga publicistike, 3386 

beletristike, te 1000 knjiga iz dječjeg odjela što ukupno čini 6435 posuđenih knjiga. Korisnici 

su u Knjižnicu ušli 2875 puta od kojih se njih 406 zadržalo u Knjižnici. Internet je zatražen 27 

puta i korišten je 20 sati. S obzirom na ove brojke Knjižnica dobiva pohvale. 

 

IVA ŽAGAR 

- Pražnjenje kanti za smeće. 

- Odrađivani su domarski poslovi i čišćenje skladišta. 

- Otklonjeno je srušeno stablo u Brodu na Kupi. 

- Građa za most odvezena je u GEC pa vraćena. 

- Orezani su grmovi i živica. 

- Košnja centra Broda na Kupi. 

- Prijevoz pijeska u Dječji vrtić. 

- Uklonjen je osušeni čempres na groblju. 

- S djelatnicima Vodotehnike uklonjen je kvar na fontani koja trenutno radi ali traži izmjenu nekih 

dijelova, te će se zatražiti ponuda za pregled stručnih osoba barem dva puta godišnje. 

- Održavanje čistoće objekata i radnih površina. 

- Administrativni poslovi. 

- Izrađeno je izvješće vezano uz leasing. 

- Priprema prijedloga plana za iduću godinu. 

- Gradonačelnik je zatražio da se ukloni suha smreka u Gučem Selu. Iva Žagar navodi da u 

brodskoj dolini ima još stabala za rušenje i to će se odraditi u skoro vrijeme. 

 

PETAR HRG 

- Održan je sastanak s gospođom Veljković na temu organizacije Snježne biciklističke i trkačke 

utrke. 

- Nije odrađen sastanak u Ogulinu s gospodinom Meštrovićem iz HŽ na temu linije Ogulin – 

Delnice za vrijeme adventa. 

- Koordinacija po pitanju realizacije sredstava za trasiranje biciklističkih staza. 

- Sastanak s predsjednicom „Plodova gorja“ na temu Dana jabuka. 

- Izrada projekata za Ministarstvo turizma. 

- Prijava prema TZ Kvarnera za udruženo oglašavanje. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija na požaru dimnjaka u S. S. Kranjčevića 7, požaru automobila na benzinskoj stanici, 

a dobivena je i lažna vatrodojava iz Pilane GEC. 

- Napravljena je izjava za Komunalac o hidrantima. 

- Što se tiče natječaja, u dogovoru s inspekcijom, dogovoreno je da će se dvojica vatrogasaca 

primiti na neodređeno, a jedan na određeno vrijeme. Gradonačelnik upućuje na poštivanje 

propisa kako onih vezanih uz zaštitu od požara tako i onih koji propisuju zakonitost zasnivanja 

radnog odnosa.  

- Održana je sjednica Upravnog vijeća JVP, članovima idući mjesec ističe mandat. 

- Održana je sjednica Upravnog odbora DVD-a. 

- Odrađene su vježbe i rad s košarom u Pilani GEC. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Pripreme za Dane otvorenih vrata GSC u Delnicama i na Platku. Održane su dvije tiskovne 

konferencije kako bi pozvali što više ljudi i prezentirali tvrtku. 

- Pripreme na Nadzorni odbor. 

- Obavljeni su razgovori s predškolskim ustanovama i udrugama penzionera PGŽ s kojima se želi 

ostvariti suradnja. 

- U MO Brod na Kupi srušilo se stablo, srećom je sve prošlo bez posljedica. Zbog predostrožnosti 

apeliram i dogovaram da se još dva stabla sruše na dionici od Broda na Kupi prema ušću. 



- Upoznao je pročelnicu s problemom vode u kupskoj dolini. Problem je u Gučem Selu, Ševalu, 

Zamostu Brodskom. Od Komunalca je dobivena informacija da je u Gučem Selu pronađen kvar 

i da će to riješiti. U Zamostu Brodskom stanje je vrlo teško i ljudi su nezadovoljni. Apelira da 

se taj problem što prije riješi. 

- Moli da se čim prije riješi pitanje autobusa koji se iz Broda na Kupi vraćaju u Delnice i ne žele 

ili ne smiju primiti putnike. Radi se o liniji koja se oko 14 sati vraća prema Delnicama. 

Gradonačelnik je zatražio od Odsjeka za komunalne poslove da hitno sazove sastanak na tu 

temu s pročelnicom PGŽ za obrazovanje i Autotransom. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Održan je sastanak s direktorom Komunalca na kojem su načete zajedničke teme, a jedna od 

njih je i problematika s vodom u kupskoj dolini. Kvar u Grbajelu je otkriven i sanira se, a što se 

tiče problema u Zamostu on će se riješiti čim prestane kiša. 

- Dnevna komunikacija sa stanovnicima i izvođačima radova na Ulici Vidikovac i Goranskoj 

ulici. 

- Napravljen je ugovor za izradu projektne dokumentacije za ceste u Lučicama. 

- Suradnja na izradi projekta biciklističkih staza. 

- Prijava na temu edukacijskog centra i punionice bicikala. 

- Popunjavanje upitnika za PORIN – izvješće o poslovnim zonama. 

- Rješenje o formiranju okućnice za „staru školu“ u Turkima je dobiveno, slijedi procedura 

formiranja okućnice.  

- Izvršen je uviđaj na terenu za formiranje okućnice u Sedalcima. 

- Održan je sastanak s gospodinom Skansijem koji projektira osvjetljenje zgrada, kulturnih 

dobara, adventa. Potrebno je vidjeti da li želimo nešto od toga. 

- Aktivnosti na osmišljavanju jednog panoa s planom groblja u Delnicama.  

- Upućena je požurnica Ministarstvu prometa za razvrstavanje cesta. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Ovjere radnih vremena ugostiteljskih objekata. U proceduri je radni materijal za novu Odluku 

o ugostiteljskoj djelatnosti. 

- Aktivnosti na izradi materijala za imenovanje novog saziva Upravnog vijeća JVP. 

- Zakazana je Konstituirajuća sjednica Savjeta za zaštitu potrošača. 

- Izrađen je Plan stručnog osposobljavanja. 

- Na upit stranke i traženje gradonačelnika izrađeno je očitovanje oko zajedničkog obavljanja 

poslova JLS. 

- Rješenja za legalizaciju, potvrde za naknadu za nezakonito izgrađene objekte. 

- Sastanak na temu Kolektivnog ugovora za Dječji vrtić. 

- Izrađena su očitovanja na Strategiju ukupnog razvoja Grada Delnica. 

- U izradi je materijal o korištenju pokretnina grada – automobili, mobiteli, kartice. 

- Kotar teatru dostavili smo pismo preporuke za prijave na natječaj pri Ministarstvu kulture. 

- Podaci o stipendiranju učenika i studenata poslani su PGŽ. 

- Izrađena je odluka i ugovor s OŠ Ivana Gorana Kovačića za troškove prijevoza. 

- Prijedlog za mirno rješenje spora s RH poslan je odvjetniku na provjeru. 

- Odjava jedne osobe na stručnom osposobljavanju. 

- Raspisan je natječaj za prodaju zemljišta kod Setinga. 

- Aktivnosti vezane uz sazivanje sjednice Gradskog vijeća. 

- Redovne aktivnosti Pisarnice i Ureda tajnice gradonačelnika. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Izdavanje rješenja za komunalni doprinos i rješavanje žalbi na ista. Žalbe se odnose na uvećane 

iznose zbog izvršene legalizacije. 

- Izrada Rješenja za komunalnu naknadu za V-2 i V-3 za ovu godinu. 

- Izmjera površina novih lokala za obračun komunalne naknade. 

- Aktivnosti Prometnog redarstva – kazne i opomene. 

- Pregled građevinskih knjiga, pregled terena. 



- Za održavanje nerazvrstanih cesta izdan je novi nalog. 

- Obavljaju se pripreme za e-punionicu kod Hotela „Risnjak“. 

- Fakture za zgradu gradske uprave. 

- Od MUP-a u Rijeci zatraženi su podaci za vlasnike vozila zbog kazni za nepropisno parkiranje. 

- Uklanjanje uginule životinje. 

- Pregled projekata za Lučice. 

- Izdan je nalog za sječu grana uz cestu za Krašićevicu. 

- Izvršeni su očevidi na terenu po žalbama za porez na kuće za odmor. 

- Aktivnosti vezane uz izradu i postavljanje ploče na groblju gdje će biti navedeno iz kojih su 

sredstava napravljeni radovi. 

- Obilazak i kontrola gradilišta. 

 

 

 

Dovršeno u 8,45 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


